
Kvalitetni premiki
v razvoju občine
Tokrat bom poročilo o delu našega izvršnega

sveta začela nekoliko dnigače. Moja misel zadeva
samo delo izvirnega sveta v sedanji scslavi in pod
sedanjim vodstvom Staneta Droljca in moram
reči, da v skoraj 15-Ietnem obdobju, kar sprem-
Ijam delo naših izvršnih svetov, nobeden, razen
tistega pod vodstvom Joška Vučemila. ni bil tako
učinkovit in uspešen.

V celotnem mandatnem obdobju dela izvršnega
sveta je bilo obravnavanih in uresničenih toliko
stvari, da jih je na kratko težko povzeti. Prostora
za naštevanje vseh uresničenih stvari nimamo,
zato naj pri uresničevanju naložb, kjer je po svoji
moči sodeloval tudi IS, naštejemo samo nekaj
najpomembnejših: nova tovarna Iskre SEM in
objekt za razvoj nove embalaže Plutala v indu-
strijski coni Plutala, dva nova centra drobnega
gospodarstva ob Tržaški cesti, nova zgradba Se-
menarne, nova trgovina na Škofljici, trgovine
v Trnovem, Horjulu, na Golem, Brdu, v Pijavi
Gorici, skladišče suhe robe na Turjaku . . .

Na področju znanstveno raziskovalne dejavno-
sti je bilo prav tako uresničenih nekaj naložb:
prizidek Inštituta za celulozo in papir, Inštitut za
elektroniko in vakuumsko tehniko, naložbe inšti-
tutov Jožef Stefan, Boris Kidrič in Metalurški
inštitut,..

Ker nam tako naštevanje pravzaprav bolj malo
pove, naj recimo povemo, da smo v tem obdobju
v občini začeli z evidentiranjem perspektivnih ka-
drov na področju gospodarstva, dopolnili in pre-
gledali evidenco vodilnih kadrov, posebna pozor-
nost pa je bila posvečena kadrovanju poslovodnih
delavcev oziroma direktorjev.

Izvršni svet se je v tem obdobju zavzel za obno-
vo in oživitev starega Trnovega in Krakovega in
z imenovanjem posebnega odbora se je hitreje

začela predvsem obnova Eipprove ulice. Obnov-
ljeni so bili štirje od desetih objektov, nekaj jih
prav zdaj obnavljajo...

Na področju stanovanjskega gospodarstva je
bilo v tem obdobju zgrajenih 776 stanovanj
v družbeno organizirani in 1209 stanovanj v indi-
vidualni gradnji. Velik poudarek je IS dal tudi
interesentom za gradnjo individualnih hiš. Ves čas
je podpiral usmeritev, da naj domačini na zunaj-
mestnih območjih ostanejo na domači zemlji, ven-
dar pa je IS pri tem varoval kmetijska zemljišča
pred pozidavo...

Veliko je bilo narejenega tudi na področju ko-
munale, prometa, zvez. Narejenih je bilo precej
vodovodov in spremljajočih objektov, potekala je
gradnja ali priprava nanjo kanalizacije na Igu, Sel,
Iške vasi, Kozarij, Vnanjih in Notranjih Goric...
Med čistilnimi napravami naj omenimo Selo, Ra-
kitno, Notranje Gorice, Ig. V tem času so bile
obnovljene številne ceste v občini, štiri križišča so
dobile semafore, dodana je bila tudi še dodatna
oprema za potrebe slepih...

Pravzaprav smo v tem zapisu le »nametali«
nekaj stvari, s katerimi se je ukvarjal naš izvršni
svet v zadnjem štiriletnem obdobju. Vsi, ki bi se
s tem delom radi podrobneje seznanili, lahko to
preberejo v zadnjem delegatskem gradivu, pri-
pravljenem za aprilsko skupščino, gradivo pa ima-
jo prav gotovo še kakšno na sedežu vsake krajev-
ne skupnosti. Reči je treba namreč še to, da je
precej začetih nalog ostalo še nedokončanih, ker
pač vsako delo zahteva svoj čas, To velja za vsa
področja življenja in dela v naši občini — od
komunale do družbenih dejavnosti. In za uspešno
delo na vseh teh področjih je pomembno tudi
aktivno sodelovanje vseh nas, ki živimo v tej
občini.


